
lzvoD lz zAPrsNrKA

sa 8. sjednice Upravnog vije6a Zupanijske uprave za ceste Medimurske iupanije odriane 08.06.2018.

godine u prostoriiama Zupaniiske uprave za ceste Medimurske iupaniie,

iakovec, Mihovlranska 70, sa poietkom u 9:oo sati.

Sjednicu je s Pozivom KLASA:340-09/13-01/50 U RBROJ:2019-10-05-18-1, od 30.05.2018. godine, sazvao

predsjednik Upravnog vijeia Zupaniiske uprave za ceste Medimurske iupanije DraZen Zvorc.

Nazoani:

1. DraZen Zvorc

2. Mladen donka

3. Josip Kobal

4. Va lentin Kotila

5. Draien Blaieka

6. lvan Simunkovii

predsjed nik U pravnog vijeia
za mjenik predsjednika Upravnog vijeia

6lan U pravnog vijeta

ilan U pravnog vijeia

ilan U pravnog vije6a

tlan Upravnog vije6a

- Ljerka Civid ini - ravnateljica Zupanijske uprave za

ceste Medimurske Zupa nije

- zapisniiarka.-Tatjana Dukii

add. Lidiio Lepen iz o pravdanih razloga najavila.ie ka6n.lenje na 8. sjednicu Upravnog vijeia Zupanijske uprave

za ceste Medimu rske Zupanije.

Preds.iednik otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne, konstatira da .je na sjednici prisutno 6 (5est) dlanova

(predsjednik i5 alana), te da Upravno vijeie ima kvorum za donolenje pravovaljanih odluka i zakljuiaka.

Predsjednik utvrduje da su dlanovi uz Poziv dobili lzvod iz zapisnika 7. sjednice Upravnog vijeda odriane dana

08.05.2018.god ine.

Raspravu o lzvodu iz zapisnika 7. sjednice Upravnog vije6a otvara predsjednik Upravnog vijeia.

RASPRAVA: nema rasprave

,,2A" je Blasalo 5 (pet) ilanova, I (iedan) je bio ,,SUZDRZANl", o ie bilo ,,PRoTlv" pa predsjednik upravnog

vijeea konstatira da je lzvod iz zapisnika 7..siednice. Upravnog vijeda Zupanijske uprave za ceste Medimurske

iupanije, usvojen ve6inom glasova,

Predsjednik Upravnog vijeia predlaZe dnevni red, kojiglasi

1. Dono5enje Odluke o ll. izmjenama idopunama Plana nabave za 2018. godinu

2. Donosenje Pravilnika o obradi izaititi osobnih podataka

3. Donoienje Pravilnika o obradi, zastiti i iuvanju arhivskog i registraturnog gradiva

4. Ostala pitanja, prijedlozi iinformacije.

Raspravu otvara predsjednik Upravnog vijeia.

RASPRAVA: nema rasprave

Stranica 1od 4



Predsjednik daje na glasanje usva.ianje dnevnog reda 8. sjednice Upravnog vije6a;

,,2A" jeglasalo6(5est) dlanova,O (nula) je bilo ,,SUZDRZAN 1", O (nula) je bilo,,PROTIV" pa predsiednik

Upravnog vijeaa konstatira da ie usvoien jednoglasno, slijededi

dnevni red:

1. Donoienje Odluke o ll. izmienama idopunama Plana nabave za 2018. godinu

2. Donosenje Pravilnika o obradi izastiti osobnih podataka

3. Dono5enje Pravilnika o obradi, zaititi i tuvanju arhivskog i registraturnoB gradiva

4. Ostala pitania, prijedlozi iinformacije.

Totka 1.) Dono5enje Odluke o ll. izmjenama idopunama Plana nabave za 2018. godinu

Predsjednik utvrduje da su svi dlanovi za 1. todku dnevnog reda dobili ll. izmjene idopune Plana javne nabave

Zupanijske uprave za ceste Meatimurske iupanije za 2018.godinu, te prijedlog Odluke o donoienju ll. izm.jena

i dopuna Plana javne nabave 2upanijske uprave za ceste Medimurske iupanije za 2018.godinu.

Rijei da.ie ravnateljici

Ravnateljica je obrazloiila razloge donoienja ll. izmjena idopuna Plana nabave za 2018.godinu

Predsjednik otvara raspravu po 1. toiki dnevnog reda

RASPRAVA: nema rasprave

Predsjednik zakljuiuje raspravu po 1. toaki dnevnog reda te daje na glasanje dono5enje Odluke o ll. izmjenama

i dopunama Plana javne nabave za 2018.Bodinu.

ZA" je glasalo 6 (5est) ilanova, O (nula) je bilo SUZDRZANI", 0 (nula) je bilo ,,PROTIV" pa predsjednik

Upravnog vije6a konstatira da je jednoglasno donijeta

ODLUKA

o donolenju ll. izmjena idopuna Plana nabave Zupanijske uprave za ceste Medimurske iupanile za

2018.Bodinu, te su iste sastavni dio ove Odluke.

Toika 2.) Donoienje Pravilnika o obradi i zaititi osobnih podataka

Preds.iednik utvraluje da su svi ilanovi za 2. todku dnevnog reda dobili Pravilnik o obradi izaititi osobnih

podataka te prijedlog Odluke o donoSenju Pravilnika o obradi izaStiti osobnih podataka.

Ri.ied daje ravnateljici

Ravnateljica je obrazloiila razlog donoienja Pravilnika o obradi i zaititi osobnih podataka.

Predsjednik otvara raspravu po 2. todki dnevnog reda.

Stranica 2 od 4
Rasprava: u raspravije sudjelovao g. lvan 5imunkovi6.



Predsjednik zakljutuje raspravu po 2. totki dnevnog reda te daje na glasovan.ie donoienje Pravilnika o obradi i

zaStiti osobnih podataka.

,,2A" je glasovalo 6 (sest) ilanova, o (nula) je bilo ,,sUzDRZANl", 0 (nula) je bilo" PRoTlV"pa predsjednik

Upravnog vijeda konstatira da je iednoglasno donijeta

ODTUKA

o donoienju Pravilnika o obradi i zaStiti osobnih podataka, te je isti sastavni dio ove Odluke.

Toika 3.) Donoienie Pravilnika o obradi, zaltiti iiuvanju arhivskog i registraturnog gradiva

Predsjednik utvrduje da su svi tlanovi za 3. toiku dnevnog reda dobili Pravilnik o obradi, zaititi i iuvanju

arhivskog i registraturnog gradiva te prijedlo8 Odluke o donoienju Pravilnika o obradi, zaltiti iiuvanju

arhivskog i registraturnog grad iva.

Rijed daje ravnateljici.

Predsjednik otvara raspravu po 3. totki dnevnog reda.

Rasprava: nema rasprave.

Predsjednik zakljuiuje raspravu po 3. toiki dnevnog reda te daje na glasovanje donoienje Odluke o donoienju

Pravilnika o obradi, zaititi iauvanju arhivskog i registraturnog gradiva.

,,2A" ie Blasovalo 6 (5est) tlanova, 0 (nula) je bilo ,,SUZDRZANI", o (nula) je bilo" PROTlV"pa predsjednik

Upravnog vijeia konstatira da je iednoglasno doniieta

ODLUKA

o donoienju Pravilnika o obradi, zastiti i iuvanju arhivskog i registraturnog gradiva,

te ie isti sastavni dio ove Odluke.

Toika 4. )ostala pitanja, prijedlozi i informacije.

Pod ovom toakom dnevnog reda ravnateljica je informirala Upravno vijeie o trenutnim aktivnostima u ZUC-u.

g. Josipa Kobala interesiraiu uzroci otvaranja klizista na iupanijskim ilokalnim cestama te apelira da se ista

racionalnije saniraju.

g. tvana 5imunkovida zanima da li se moie u naselju Hemuievec ZC 2255 usporiti promet, obzirom da se

mjeitani Zale na prometovanje vozaia velikim brzinama, te da li ie se u zavoju kod kbr.12. zavrliti ograda ko.ia

se nalazi na pjelaikoj stazi?

g. Valentina Koailu zanima koinja trave na bankinama na ZC i LC, odnosno ko.ja se iirina kosi?

Stranica 3 od 4

Ravnateliica je obrazloZila razloge donolenja Pravilnika o obradi, zaStiti i duvan.iu arhivskog i registraturnog

gradiva.



t. Mladena tonku zanima kada ie zapoieti radovi na objektu Recikliranje makadama Goriian-Kotoriba?

Ravnateljica je odgovorila na sva postavljena pitanja i nejasno(e.

Napomena: gda. Lidija Lepen nije se pojavila do kraja 8. sjednice Upravnog vi.je(a

Predsjednik Upravnot vijeda Zupanijske uprave za ceste Medimurske iupanije
8. sjednicu Upravnog vijeda zaklluiio le u 9:30 sati.

KLASA: 340-09/13-01/50

U RBROJ :2109-10-05-18- 5
eakovec 08.05.2018. godine

Zapisniaarka:

a Du kif
OacL

$BLIX4 P reds vueca

Stranica 4 od 4

,4


